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orclxn ruzlxc DANA 30. RUJNA 2021. coDlNE s poCetxol{
U 16:lX) SATI

REPIJBI-IKA HRVATSKA
PRIMORSKO - CORANSKA ZUPEN UI

OPCTNA FUzINE
Opcin*o vijece
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Nazoini:

Ortrli nrzotui:
. David Brcgovr. ofrinski ndelnik
. Helena paiie, pro&tnica Jedinwenog upravnog odjela ofrine Fuline

. Jasrninka Budiseli6. referett za proratun i financije

. Nensi Lrbanc. zapisniiar

. Predstavnici medrja

predsjednik valentin Crljenko pozdravio jc sve nEzocne te.utvrdio da je m danasnjoj sldnici

".-Eio 
S (d"r"l clanova Opcinskog vile&. ercageanik Valentin Crljenko jc nadalj. _!rytd,91"

l;;;; dovoljan bmj 
'tlanova- 

ftinstog ,ileta lako bi sve donesene odluke bile
-pravovaljane 

i mole se naslaviti sa radom.

Prcdsjednik valentin crljenko islice da je sjednica prethodno bila zakazana a 25. ruina 2024'

godine, a odgo<tena je zbog nedostatka kvoruma'

Predsjednik Valentin Crljenko obavijestio je prisutnc da se sjednice mimaju'

Prcdsjednik Valcntin Crljenko navodi da se krece s prihva6anjan prcdloZenog Zapisnika s 23'

qi-;i;. Opdintrog vild Opcine ruzine odr2ane 3' srpnja 2024'godine'

dlanovi ofrdinskog vije6a: slavko stafccvii, valentin crljenko, Marinko Kaudarid,

NauSE M;rohnid 
-Trglav6nik, 

Tajana Kauzlarid Korica, Dario Colnar, Narala Bla2evid

Startevid. Slobodan HuS. Sabina Urbanc
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Zapisnik s prethodne sjednice stavljen je na primjedbe.

Nitko nema primjedbi na zapisnik.

Predsjednik Valentin Crljenko daje na glasovanje predlotrni Zapisnik s 23. sjodnice ffinskog
vijeca Offine Fuline odrlanc 3. svibnja 2024.godine.

Za vijecnidka pitanja prijavili su se:

Narala Blatevid Surtevid - dva (2) pilanja
Natala Marohnid Trglavdnik - dva (2) piunjq
Sabina Urbanc- dva (2) piunjq
Dario Colnar - jedno (2) pilanjs,
Slobodan Hul -jedno (l) pitanje,
Marinko Kaudarid - dva (2) piunja.
Tajana Kauzlarid Korica - dva (2) piunja.

Prcdsjednik Valantin Crljanko navodi da slijedi prihvacanje danaSnjeg Dnevnog reda.

Za rijec se javlja Narala Blatevid Startevid.
Prcdsjednik Valentin Crljenko &je rijet Natali Blatevid Surtevid.
Nata5a Blatevii Startevid predlaZe da se u skladu s Pmlowrikom O$inskog vijeca vijecnicka

pitanja save prije utvrdivanja Dnevnog rda kako ipi5e u Poslovniku.

Prcdsjednik Valentin Crlja*o konsatira da se onda raZi pmmjena Dnevnog reda

Predsjednik Valentin Crljenko pro{itao jc Dnevni rcd i naveo da Nalasa Blabvid Startevid

predlale pomjeru Dnevnog rcda.

Predsjcdnik Vatentin Crljenko daje na glasovan! Prijedlog [hevmg reda s tznjenol
rcaosiileaa tocska, lako dr toclta S po{de toaka l, a prlosdi rcdoslijd toCaka o6rde

rrpomijcojar

Hsjcdnik Valentin Crljenko utvrrluje da je jcdroghono pihvaden sljcdcdi

DI{EVNI RED
I . vijednilka piunja
2. Prijedlog Odluke o donoSenju Polugodisnjeg izvjesuja o izvrlenju Proraduna za razdoblje od

01.01.2024. godine do 30.06.2024. godine

3. prijedlog odluke o nacinu utvrdivsnja pla6e i naknade za rad opdinskog nalelnika odine
Fu2ine

4. Prijedlog Odluke o visini koeficijenta za obratun p|ace slu2bcnika u JodinsWenom upravnom

odjelu Opdine Futine
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S 9 (dct'a) ghsovr ZA prihve&r jc Zrpbnik s 23. sjodake Oliul4 vijc{r Ofrine
Fufine.



5. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosi na l.dopunu Siiluta Djeejeg vrtica
..Snjeha pahulja"

6. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Pravilnik o l. lzmjenama i dopunama
Pravilnika o unutamjem ushojstw i nadinu rada Djetjeg vrtida,,Snjctna pahulja"

7. Prijedlog (Xluke o sufinanciranju tro5kova medicinski potpomognute oplodnje
8. lzvjeSde o radu Opcinskog nacclnika za razdoblje sij*anj - lipanj 2024. godine
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Ad l.: Vijedrilkr pitenJr
Slijedom prijave predsjednik Valentin Crljenko poziva vijednike da uputc vijcdnidka pitanja.

l. Nrtrle Bht ilid Strrtcvia - Pwo pitanje odnosi se na Amandman iz jedanaestog

mjeseca 2023. godine podnesen od strane vecine vije{nika koji se odnosi na

sufinanciranje svih srcdnjoSkolra. Amandman je prihvacen i uvr3ten u Proradun i za

njcga su osigurana sredsiva. U meduvremenu je upu&n Javni poziv po strim kritcrijima
pa me zanima iz kojeg razloga nije ispo5rovana Odluka Opdinskog vijeca?

- Ihvid Bregovec: llvala na pitanju. IUi do ove godine nismo financirsli autobusni

prijevoz djeci koja putuju u Delnice. Takav prijedlog je Cini mi se dao Marinko
Kauzlarid. Ta sredstva upotrebljena su za navedeno i na taj nadin su rodilelji osigurani

apsolutno sa svim davanjima. Odina sufinancira 50/o autobusni prijevoz - put LiC'

Fuline - Delnice, financiramo trolkove smjestaja utenika i studenala' sripendiramo

uOenike i gudette. sufinanciramo radne biljelnice za utenike osnovne Skole. Opcina kroz

Pmratun pomaie woj djeci, osim djeci unutar wrida koja su osigurana kroz rad vrri6a.

- Netrlt Bl.rcvi{ Stertcvid: Nisam zadovoljna s odgovorom. Ukoliko srnatrate da su

djeca dovoljno financirana temeljem stavki u Proradunu, smatam da je bilo poftbno
oLavijesriti vijecnike koji su predlo2ili Amandmaan. Vi ni s kim ne razgovarate i ni s kim

n"rJ"ne informacije ne dijelite. Cinjenica je da nise ispoStovali odluku Op'dinskog

vijeda i jo5 uvijek je ra shvka u nalem Proraiunu. Na vijedu u pctom mjesccu ryttt''-!1
sam Vam piunje kojeje glasilo: "Jeste li krcnuli u izradu Pravilnika za to sufinncirrtje?"

Na ro pitanje odgovoriii se mi da se s postupkom zapo6elo. Sto ,'aai da niste rekli istinu.

- Nata3a Marohnid Trglavtnik zamolila je predsjdnika za rijeC'

- Hsjednik Valentin Crljenko daje rijet Nausi Mamhnid Trglavcnik'

- NtteSr Merobnld Tryhvlnil: Zamolila bi za ispravak netocne informecije. Nacelnik je

izjavio da financira ucenicki dom. a financira se uienilki dom s 5(P/o a ne u punom

iznosu.

- NrteSr Blelevid Strrtevid: Ihugo pitanje odnosi se na groblje l.ia Stariji sanovnici su

me kontaktirali inaveli da ', '" n"d,go zabetonirale stepenice koje spajaju gomji idonji

dio groblja, odnosno napravljena je kosina. Prapostavljam da je navedena- kosina

n"pru'rt;*" zbog mrtvaC[ih kolica. Osobno sam se onuda spustila i ne znam,kako se

starije iene ,og-, be, op"rnosti spusrhi po roj kosini. .y.6 * bila spomcnula da su me

ljudi zamolili i-d" ." port"r. rukohvati na tom groblju. Ta kosina predsravlja veliki



problem a pogotovo ako nemamo rukohvah. Je li ta kosina zavrscru ili se na njoj jos
misli ne5ro raditi?

Ihvid Bregovrcr Opdina Fu2ine je urcdila i joi ureduje goblje u Litu. Kosina je
napravljena zbog mrtvatkih kola i tcka sc dolazak inox ograde. N8fulo$ nije se mogao

napraviti manji pad te rampe jer bi bila preduga i zatvorila bi veliki dio groblja s lijeve i

desne strane. Kroz koji dan dodi dc ograda pa de bitijednosavniji ibolji prolaz.

Nrtrla BbIcvld Strr{cvid: Tdko jc spustiti se po loj kosini. ne zram kako Ce te *arije
osobe. Nisam siguma da se nije moglo pronadi neko drugrtije rje&nje.

2. Nerrta Mrrobrid Trghvloil - Pr.o pitrnje: Danas sam dobila odgovor na pianje koje
sam postavila podetkom rujna. Vidim po slulbenom dopisu da je xsavljen
12. rujna 2024. godine. lnteresira me za5to odgovor nijc doslavljcn z-a sjcdnicu 25. Rujna

2024. godine. To nije pitanje, ali danrs je 30.9. i to sam tek danas dobila. Pitanje se

odnosila na Pmjekt Sednjak. Znamo da smo ga izglasali i da se od dvanaest gradiliSta Se$

prodalo. Vecina vijecnika bila je na prezenlaciji UrbanisiCkog plana koji de se izglasati-

Na moje pitanje gospoda ovlaltena za pr€zentaciju Urbanistickog plana izjavila je da se

tamo nikada nije smjelo niti gradhi niti bilo Sta raditi' Temeljem oga postavila sam

pitanje koji su tmikovi koji su prouzrotili radnje kojc su bile do tada. TrcSkovi iznose

otprilike 55.0fl),fi) eura. U odgovoru pi& da sr sredwima od strane Minisrarstva

proslomog uredenja. graditeljwa i drlavne imovine temeljem Javnog poziva

iufinancirani oolkovi s iznosom od 6.6m,00 eura' so zuCi & je iz Proratuna @ine
Fuiine izdvojeno orprilikc 40.000.00 eura. Navedcno je da od dvanaesr netrErnina koje

su bile izglasane za pmdaju Sest se prodalo s updhodenih 159.000,fi) eura. Od kojih 6e se

sredstava financirari sanacija Sednjaka koji je potrebno sanirati? Zrmljisra na kojima se

ne smije graditi prodana su Scstorici novih vlasnika. Kako. odnomo kojim sredstvima

cemo obe5tetiti te ljude?

,l

Drogo pirnie:
Nrri5r'Uerohnle Trghvlnik: Drugo pitanje odnosi se na sigurnost prcmeta Javila mi

se nekolicina na5ih stanovnika koja nrdi i smatram da zu u pravu, da su kao pjesaci

ugo,ani na nasim pmrnetnicama. Ugrozu pred*avlja gotovo cdcla dhnica naseua vrala,

poecrat dionice Lid. Benkovac Futinski, Donje selo u Fuzinam. pozicija u Fuzinama od

groblja prema ccntru Fulina. Vozi se svakako i wlo opamo. U horaiunu posoje

6ar.d-i sredstva za kamerc. Smatram da stanovnici ne lele da se sed*va budu

oprihodena kaznama. Bududi da Opcina Futine ima dobar Proradun zalto se taj projeh

nije ostvario?

Ilevid BregOvrc: Sednjak je bio zasticen prije mog mandata to dobro zra prijasnji

NaCelnik. Zusrideno je i podrudje od Parka Gorica do Grbajela' Temeljem toga

Konzartatorski zavod izradio je Elaborat koji na,alost nikada nije usao u Prostomi plan.

creska koju vidim u ova moja dva mEndats je da nisam hosromi plan koji sada radimo

dao izrdiii na po6erku mog prvog mandata. Za ovih Scst zemlji3ta u Sednjaku koja.su

prodana dogovoreno je da 
-e 

ostEti u gradcvinskom podruCju. Putem sjodnica i medija

obavijesili 
-smo 

vas da uredujano i pokuSavamo napraviti Projch urctlenja Parka



lednjak. ono 5to je ved i pirao vijecnik Marinko Kauzrari6: Kada de se napraviti cesre?
ceste f se napraviti onog trcnutka kada budu praceni doprinosi. Erabor'l iaaaren od
strane_konzervatora nalalos nije na vrijeme uhcen u prostomi plan. Zadnji puta nise mi
dozvolili da kalem z"Sro sam donio Odluku da se ne pmdaje osraak zemtjiSti.

Odgovor na drugo pitrajc:
Drvid Brcgovrc: lmamo Elabonr iz 2023. godine. Usanovljeno je da ljudi na rim
pozicijama koje ste naveli prcbrzo voze. Elaborar je predan policiji. MoZemo kupiri
kamere, ali kazre jodino mole izdari policija. Razgovomm s Nalclnikom policijske
uprave Delnice obavijeStan sam da nemrju osobu koja bi mogla odradivati taj pose pa
im nije u interesu da kupimo kamere, iako smo mi zaintercsirani za nabaw tamera;aii
sprjolili velike bzine na rim podrutjima Policija je dala prijedlog da se posrave Lc2edi
policajci. Mi molenro postaviti plastidne mcntaire letoic policajce, no onda nastaje
problern s bukom. Osobno nisam za posavljanje leldih policqiaca jer ih Kornunalno -
trgovaCko poduzede rnora zavr5ctkom zimske posovljati i ponovno skidati kada ponovno
podne zimska-slulba. Na mjesima gdje ograniCenje brzine 40km/h zabiljeZena je brzina
od lO0km/h. Ceka se mi3ljenje policije.

Netde Merohnid Trgbvlrih: Sto se tiCe odgovora za Sednjak nadelno se po nekakvom
Elaborau koju nije bio unutar Urbanisritkog plana zralo da se i ne bi smjelo graditi, ali
ipak se i5lo grEditi. KEo vijednik digla sam ruku. a nisam zrala da po*oji Elaborat & se
graditi ne smije. Vezano za promet slalem se s vama i u potpunosti smatram da je
odgovor korektan. Molim Vas kao vijecnik i kao s-tanovnik ovog mjesta & ponovno
stupite u konukt s MUP-om da se 6im prije ro rijeSi. jer nitko od nas ne ieli da se nelro
loSe desi.

Ihvftl Brtgovrc: Pmjek Sednjaka pokrenut je u smislu parcelizacije i pripreme za
prodaju kmjem prvog mandata. Onda nismo zrali da spomi Elaborat posoji. Nismo mali
da Elaborat postoj i ni kada se glasalo za Odluku o prodaji, sludajno smo saznali za ro
onog trcnutka kada su ljudi poCeli kupovati terene koji su u Prostomom planu ozrateni
kao gradevinski, a ljudi za njih nisu mogli ishodovati gradevinsku dozvolu jer je ovo
kompletno zs3tidena zona. Donji dio Ulice Dr. Fnnje Radkog prema jezeru Bajer od
polovice do dolje je zabranjena ikakva gradnja. Razgovralii smo sa Zavodom kako da
rijeiimo uj problem.Vezano za problem prometa i suradnju s policijom i ja bi Sto prije
htio rijesiti tqi problem.

3. Sebine Urbenc: 27.6.2023. godine potpisan je Sporazum o izgradnji Zaobilaznice, a
poCetak radova najavili ste za proljece ove godine sto s€ naralos{ nije dogodilo. Da li je
izdana gradevinska dozvola i provedena Javna nabava za irv&s& radova? Molila bi da
pojasn ile jer to zanima i naie stanovniStvo. gdje je tu nastao poroblem.

Devid Brtgovac: Hvala na pitanju. Potpisali smo Sporaarm s Hrvaskim cestama.
Hrvarske ceste potpisale su Ugovor s odabranim izvodadima Goran graditeljstvom i GP
Krkom u petom mjesccu u Hrvatskim c€stama u Rijcci. U mcduvrsmcnu sc trrcbao
potpisati i Ugovor s nadzorom. Iz nekih tehnitkih radoga postupak nabave usluge
nadzora je predugo trajao. Razlog ne znarno jer projeh sada vode Hrvatske ceste.
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U meduvrcmenu odabran je i nadzor i uvedeni su u posao izvodaCi 16.9.2024. godine.
Prcma informacijama kojima r&spolarrmo problem prcdsavljaju kablovi HEP-a.
HEP je za vrijeme ledoloma nelegalno stavio kablove koji se nalaze unutar koridora
Obilazrice i nalalost iako smo imali sastanak s HEP-om prije oq,rilike tdiri godine. joS

uvijek nisu rije5ili Projekt koji moraju. Deset kilometara visokonaponskog kabla
zalopano je unutar zemlje i mora se pronaci nadin kako 6e sc to rije5iti. Uskoro bi
trcbalo bili rje5avanje. S obzirom na lo da su izvodaCi uvedeni u posao smatra se da je
krenula izgpdnja Obilaznice. Crailevinska dozvola izdana je na wijerne, Hrvatske ceste
preuzele su svu brigu oko izgradnje Obilaznice. Redovito sam u kontaktu s Hrvatskim
cestams i izvodaCem radova koji de krenuti dim se rije5i taj dio s HEPom.

Seblae Urbroc: Generalno sam zadovoljna s odgovorcm. Zanima me kao i naie
stanovnikc za koliko vrcmena bi trebao biti udarea prvi kamen temcljac i da knnemo s
radovima ?

Drvid Brcgwec: Nerna kamena temeljcr. tlvodenje u pma<r bilo je 16.9.2024. godine
Znaci poleli su radovi.

Srbinr Urblnc: Zanima me konkretan podetak radova, kada 6e ovdje biti strojevi i kada

se bude prcusmjeravao pmmet. Ne primajem dok ne vidim poaetak radova.

Drugo piterje:
Sebine Urborc: lz kojeg razloga odbijate odgovoriti na vijecniCka pitanja nasih

stanovnika a i nas vijecnika koje vam posravljamo putem e-mailovs? Unutar tri mjeseca
posEvljeno je vise od nekih deset upita- 0 denas todno u 9:56 h je srigao prvi odgovor na
jedno od tri pitanjr. Svi mi radimo i mogla sa samo laimiino procitati neke odgovore
koji su nam rztni z: budude sjednice. Tralim pojaSnjenje.

Ihvirl Bregovrc: Na sva pitanja koja smo dobili vezrno za komunalni red i radove

odgovoreno vam je u roku od deset dana. Odgovori koje se danas dobili iziskuju
polrebnu priprcmu i vrijeme. a mi nemamo za odraditi samo vaie odgovore kojima nas

zatrpavate. Mnogo je drugog posla za pripremiti i odraditi, trudimo vam sc odgovoriti
tim prije. nemamo slo skrivati. Dokument koji ste danas dobili trcbao vam je biti
proslijeden proSli puta na vijedu. moja geSka je Slo vam nisam e-mailom Foslijedio taj
odgovor pa je proslijetten tek danas. Odgovorimo onog tranutks kada molemo.
Jedinsweni upravni <djel rdraduje mnogo poslova koje je dr2ava spuslila na lokalne
jedinice. a s kojim vi niste toliko upoznati. Ukoliko je potrebno morc vas Prodelnica u to
uputiti no mislim da je lo nepotrcbno. Nije cilj da se ne odgovora n8 pitrnjs. odgovaramo
vam kada uspijemo sve priprcmiti.

Sabins Urbanc: Nisam u potpunosli zadovoljna odgovorom. Ne trcba mi odgovoriti
Pmtelnica- pitanje je postavljeno vama. Svi mi imamo mnogo obavez-a- ali nije todno da

odgovarate promptno na e- mailove. Decidirano nTdim da na mnoga pitanja nije
odgovoreno. Ne mo2emo mi to tako brzo pmdirati niti kvalitetno se priprcmiti.

(t



- IhvU Brtgovrc: Ne morEle vi to danas imati, za mjesec dana kada bude ponovno vijete
postaviti dae pitanje koje vas zanima.

,t lhrio Coleer: Moje prvo piunje vczano jc za Kaubojsko sclo. taj sadrlaj vcc dugi

period nije u funkciji izrzev nekih dva dopdanja tijekom godine. Zanima me da li ima

nekog pomaka i ima li itko zaintcrEsirrn dE se to stavi u funkciju u dogledno vrijeme?

- Ihvirt Bregovrc: Hvsla na pilanju iElo sam van ved odgovarao na to pitanjc. Nattlost
problan Roswell sela je imovinsko - prami. Roswell sclo izgraileno jc na zemlj i5tu

Republike Hwatske na upravljenju l-lrvatskih Suma. lmamo kudice iz4radene na tom

zemlji3tu. U lijeku je rjesavanje lokacijske dozvole i dogovori s Hwuskim Sumama'

Nadam se da ie do kraja godine biri sve rijeseno ida demo slje#u godinu objaviti

Natjetaj i da ce to funkcionirati kako uebo.

- Ihrb colntr: Hvala na odgovoru, zram da s{e ved odgovareli, pitao saam ukoliko

postoje ncke nove informacije.

Drugo pitrnje:
. Der[ Colltn Moje drugo pitanje vezam je uz Amandman s dcfibrilaorom. Zanima me

da li je i u kojoj je fazi nabave defibrillator?

, Ilevu Brtgorrc: Defibrilaror je u posiupku nabave. ne zramo kamo da ga smjesimo.

Silvija Sob6l preuzela je ro na sebe. Mislili gno defibrill.tor staviti u cenlar Fuiina, poSto

horei Bitoraj ima jcdan ne ma smisla da to bude unutar Ureda za turizam. Raatitljali smo

da ga stavi-mo na autobusnu slanicu no bilo nas je strah da ne bi to nako pokusao

ispribavari. takoder smo razmiSljali da 88 ry-"-i1" u NK.Omladinac' no moamo naii

oib, koit d. se Skolovati za rukovanjc defibrilaorom' U prccesu smo rjelavanja no

imamo nekih tehnidkih Pmblema

- Ihrio Coloar: Ambulanu nije opcija li negdje bliZe cenmr Fu2ina?

- Drvid Bregovrc: Tko fe upravljati defibrilatorom od 0.24 h. Tkoje to predlolio? Nausa

Blarevid Stadevid!
- Neralr Bhlcvid Strrtevid: Nisam nigdje vidjela da je to od 0-24 h'

- Ilavftl Bregorrc: Netko mora biti umo i Psati na t9' ^ .
- NrrrIa Bhrlvid Shrlcvid: Nirko umo ne& bhi od 0-24 h'

- n"riA Brtgmrc: Sra ako trcbs, hode li Nacclnik bili ramo? Dobro biti du'

- Vrt"orin irlienko: Na Hrvatsiim autocestama takoder imamo defibrillaor u kombiju i

,J;;; j. ;.,*bna obuka za rukovanjc njime. Njime ne smije nrkovati nerko rko za to

n[e obuten jir ro mo2e biri opasno. Po menije to veliki.problem'

- S.ti- Urbnnc: Kolega Kauzlarid kako ste vi rije3ili mj problem?

- Mrrlnko Ktuzleri6: lmali smo obuku za sve zaposlanike. To je jednooarnije negoli

davanje umjanog disanja.
- Dario Colner: Hvala na odgovorima'

5. Slobodtn Hu3: Na zgradi Optine pise & je na3a opcina izgradena dobrovoljnim.radom- 
.i-.s"rra s mnogo ,j"st-u z"lito'r" da ji za njih ta opdina vecinom zatvorcna i da ne

1



mogu uei unutr& cak i urcdovno wijeme moraju se najaviti parlafonom i javiti se kome i

zallo ulaze. Zanima me zbog dega je to uvedeno i da ti se to misli pomjeniti?

- Devid Bregovrc: Hvala na pitanju. Vrda Ofiine su bila oworena i previsc' ovo Sa sam

osobno uveo da bi oslobodio slulbenice koje rade u Jedinstvenom upramom odjelu

nasilja koje se ma delavdi unutat upramog odjela prilikom dolaska ljudi koji misle da

imaju veca prava nego obveze i svi su im krivi. a ne znaju koga uopde lta E€baju pitati.

KaJa je opcina oworcna waki dan za sanke slulbenice ne mogu radili svoj pmao i zbog

toga smo uveli zaklju6avanje i najave. Uredovno redovno wijeme jc utorkom i lavrtkom
i svi se primaju u uredovno radno vrijeme. Nije ugodna situacija kada dode osoba koja

vam prijai. skate i divlja. aja sam jedhi muSkarac ovdje.

6. llkrilko Kruzlerid: Prvo pitanje odnosi se na autobusno stqialise. Pitanje sam vo6

posravio vise pura. Nekolicina mladih ljudi korisnika s$denat4 najtcsdih korisnika

autobusrog prijevoza prikupila je popis vezano uz peticiju koja se odnosi na olaklani

pristup priievozu svim stanowicima, posebno onima s ograni6enom poketljivo5cu. zbog

ot l"riog pristup tijekom zimskog razdoblja i rcpovoljnih vremenskih uvjela te zbog

uskih uiica inedostatka adekvatne in6asrukture zz votzte. Na nekim djelovima nema

plocnika sro dodarno pove&va opssnost za pjesa!9. 
. 
Peticiju je potpisalo sa svim

propisanim podacima 2b7 sunovnika naSe ofrine. dobrim dijelom korisnika nrijevolt
'StuiU"no bi proeelnici Jedinsvenog upravnog odjela predao ovu Peticiju gradana.Vi

rjaojatno znate Sta se s Peticijom trtba dalje raditi.

Dmgo pilerje:
*f"rinfio K.uar"iC, Ponavljam pitanje s pro3le sjednice @inskog vijeca' Neki

,i.;"eni.i * danas dobili pisani odgovore. a ja sam na pro3loj sjednici prije postavljanja

pii-j. XoF j. bilo komplekmo odmah rekaoda mi se pismeno odgovori, ali nisam dobio

liui", oagot"r. Pitanje je bilo: Koliki je ukupni trolak prcseljenja broda na jezem

i"p.ni..f ioliko je t oSrata izg."dnia infrastrukture lstruja i voda koj je tamo morala biti

dovedena)?

IlevU Bregovrc: To sam odgovorio.

Merinko Keuzlerid: Ja sam tralio pismeno da vidimo koliko je trodak izgradnje nove

luke s pontonom, trdsak preseljenja broda i vezano uz to piunje da li je brod u vozn9m'

funkcionalnom staniu. Uotio Uitr da x u; troSak sabete iz ekonomskih razloga. Ne vidim

potr.tu pro"l.i.nj" L.dt V"S odgovor Davide je bio.da je HEP tnZio preseljenje broda

I" Lp"ni"". 
'Uimeno 

sam konrahirao HEP i dobio sam odgovor da nisu tratili

preseljenje broda u tom smjeru da se brod preseli na gomje iezero'

DevidBregovrc:Evearualnonovopreseljenjebmdaizrrosiloje5.000,00eurasmje$a
jezera Bajer na mjesto jezera l-epenice.

Mcrinko KruzlrriG: Trokk dizalice?
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Ihvid Brtgouec: Kompletno preseljenje broda. Prisaniite, struja i javnr rasvjco koja je
u pripremi. 1.5 km Seinicc financirano je sredswima koje smo dobili iz Flag-a a radi se

negdje o srcdwima od 900.000.00 do 1.000.fl)0.00 kuna. To sam vam rekao i pm5li puu
a isti odgovor dajem vam i sada. Nedu vem pisati, nema potreh d8 tjeram ljude da piSu i
gutre vrijeme. Nemam ohvezu da to pi5em.

Odgoror nr drrgo pltroJe:
Yezarw za autobusnu srsnicu pogledati demo tko je popisar. Prctposavljam da ste vi

Marinko Kauzlarid pokrcnuli Peticiju.

Merlnko Keuztrrid: Nisam rekao sam tlo.ie pokrenuo Peticiju.

Ihvld Brtgovrc: Molemo to predati MUP-u na miSljenie' da vidimo njihovo miSljatje o

autobusnoj sranici u centru Fulina.

Mrrirlo Krtzhric: Ukoliko jc stav i milljcnje ljudi nezen za rutobusni stanicu takav

lokalna samouprava trebala napraviti uvjete da uj autobus moze ovdjc stajati, jer od8ovor

MUP-a biri de & u ovakvim wjaima auobus sc tamo lrc mo2c okraati. Zaro se oko loga

rrcbo zamisliti i pronadi rje5enje.

veTlrno ta troSat preseljenja broda ako sam dobro shvaiio rekli stc da ncdae pismeno

odgovoriti. Ako sam dobro zbrojio to je 9(n-000.00 kuna i joS 5'000'fi) cura za

prcseljarje broda. Mogu to ponoviti?

Drvid Brt3ovec: Ponovitc. Ne prcscljnje broda nego urcdarje Senice Lepenice

ukljucuje i izgndnju pristanisu

Mtrlolo Krrzhrid: Piunje je bilo konkretno. Koliki je rolak prtseljenja broda i

plovnog puta hroda na gomje jezero?

IhvH Brcgovec: S.fl[,fi) eura jc preseljorje broda s dizalicom, kamionom na Lepenice'

Merirlo Xrrzhrld: Ponavljam specificirao sam izgradnja luke, pontona

Drvid Brcgwec: Ponavljam specificirao sam & vam je ua'unrto u Flag 9fi)'0fi)'00

[ri, ir-g."i"l" ponrona. 
-prisanilta, 

struje dovedcnc i jdan dio rasvjae i 5anice s

dodatnim uredenjcm parta i sveg osalog

Mrrhko Klzhrit: 900.000.fi) kunr ijo3 5'000,$ eura' Ja sam zadovoljan'

]lelena Pavid zamolila je za rijed.

Predsjednik Valanrin Crljenko drje rijec Heleni Pavid'

EclenrPrvld:(Xgovorilobivije6nikuMarinkutbuzlaridu.jermijcbilorrcjasrc&nije
Joiio oagouo. n"iodi, du1. u Zapisniku od 23. sjednice Opdinskog vijeda zapisano da
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je vijecnik na vijetnidko pitanjc rckm: "To je dovoljan odgovor. Zadovoljan sam

odgovorom.- Zbog toga niste dobili odgovor na ovo pitanje pisanim putem.

7. Trjrrr Krozlrrid Koricr: Danas smo 6uli kako sre rekli & ste nam htjcli obrazloziti
svoju Odluku \ezano 7a zaustavljanje prodaje terena u Sednjaku, a da vam nismo

dozvolili. Molim da mi sada objasnite iz kojeg je razloga zau*av$eta daljnja prodaja
parcela u Sednjaku.

- Davkl Bregovec: Hvala na piunju. Sodnjak nijc prodan do kraja obzirom da postoji

Elaborat - Studija Opcine Fu2ine. napravljena 2016. godine, a koja nikada nije uvrtrena

unutar Prostomog plana. a morala je biti dio Prosomog plana" Ta Studija je pokazala da
je mjesto Fuiine zaStideno, od Coricc pa sve do Grbajela, ztaCi nerna gradnjc, ni ovo lto
je izgndeno nije snjelo bili gradeno. nelti krovovi nisu srnjeli biti ovakvi kakvi jesu'

Onog trenutka kada smo to saznali. ali nalalosl prekasno zaustavio sam daljnju prodaju

parcela i nastavio komunikaciju s Konzervatorskim odjelom da vidim Sta da napravim po

tom pitanju.
- Trjrnr Kruzhrid Kori<r: Su de se napraviti po tom pitanju?

- Devid Brtgovrc: Ovih 3€st Fodanih parcela ostEli 6e gndevin*e parcclc, a ostalo de se

urediti kao park.

Irrlgo lratr.je:
Trjear l&uzleriC Korice: Jednom prilikom ste rekli da se u Parku Gorica rute suble

zbog stanovnika sporedne ulice kojima smeta da su im kuce ugrorene zbog tih subala'

SruSenoje kolikoje. paje moje pitanje prvo: Tkoje izrrSio dozraku za ru5cnje tog Parka

a pndpitmje je vlzano za posumljavanje. al koliko sam upozuu to se joS ni5u nije

odradilo?
Drvkl Brtgovrc: Dozraku je izvrsilo Komunalno - trgovatko poduzece u suradnji s

Hrvatskim irrt.. - Denisom Stimcem upravitcljem Sumarije Fu2ine' Rulanje stabala

nije in'rSeno zbog sunovnika koji tamo live, radog jc 5to su ta suble bila opasn! po

siiumosr ljudi pogotovo na onoj cesi. Po3umljavanju s€ morrE,tek sada pristupiti. Htjeli

smo sadiri na ijao, ali je upravirelj Sumarije Fuline Denis Stimac rekao da to ne a

smisla ida sc irvece sadi rek najcsea. Planiramo ukoliko nas bde posluiilo vrijeme u

DjeCjem rjednu u suradnji s OS,lvanke Tmhar Fuline" i DV ,.Snjeara pahulja" posaditi

urroirono drvece. Hrvatske 5ume predlalu da zasadimo jarebiku i divlju tre3nju.

llrvatske Sume USP Delnice u svom rasadniku nemaju stabala jarebike i divlje treSnje, pa

smo u ovom trenutku u kontako sa Sumarijom Senj jer oni nrbavljaju tu vrstu drveCa'

Ad 2.:
Predsjednik Valentin Crljenko izrosi daje primljen prijedlog Odluke o donosanju PolugodiSnjeg

izvjduja o izvr5enju horaauna za razdoblje od 01.01.2024. godine do 30.06.2024. godine.

Jaslniinka Budiselid obrazloli la je drugu totku dnevnog reda.

Prcdsjednik Valentin Crljenko otvara raspravu.

& raspravu se javilia Natasa Marohnid Trglavcnik. a odgovore nr piunje dale su Jasminka

Budiselid i Helena Pavi6.
Hsjednik Valantin Crljenko zalvsra rasprrw o drugoj toaci dnevnog reda i daje na glasovanje

donolcnje drugc toCke dnevnog reda.
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S 2 (DVA) glrsa ZA (Slavko Stsraevid, Valentin Crljenko) 6 (SEST) girs. PROTIV (Slobodan

HuS, Natasa Marohnid Trglavlnilq NataIa Blaievid Star0evid, Marinko Kauzlarid, Dario Colnar.
Sabina Urbanc) i I (JEDAN) glas SUZDRZAN (Tajana Kauzlarid Korica)
NUE PRIHVACENA!
Odluka o dono5enju Polugodi5njeg izvjesuja o izvrlenju Proraduna za nzdoblje od 01.01.2024.

godine do 30.06.2024. godine

Ad 3.:
Predsjednik valentin crljenko izrosi daje primljen prijedlog odluke o nacinu utttdivanja pla6e

i naknade za rad Sinskog natelnika Opdine Fuiine.
Helena Pavii obrazlolilaje tre{u toCku dnevnog reda.

Predsjednik Valentin Crljenko otvara rasPrrvu.
Za raspravu su se javili Natasa Marohnid Trglavcnik i Ndata Bhrevid Startevid, a odgovore na

pitanja dalaje Helena Pavii.

Naula BlaZevid Startevii na temelju Clanka 51. Poslovnika Opcinskog vijoca Opcine Fufine
(SluZbene novine Sine Futinc broj Ml2ll iEli podnijai usmeni Amandman-

Amaodmen gleri:

predlaie se da u prijedlogu odluke o nadinu utvrdivanja place i naknade za rad opcinskog

naGelnika Opcine Fuline umjesto

Chrlr ,1. koji ghsl:
Koeficijent za obradun place Olinskog nadelnika utvrduje se u visini od 3'00'

Predhle se lhnrl rl. koji gtrsi:
Koeficijent za obratun pladi Opcinskog nacelnika utvrduje se u visini od 3'5'

kedsjednik Valentin Crljenko otvara rasprsvu o Amandmanu'

Nitko se nije jrvio z, rasprsvu.
prcisjeaniL Valentin Crl.ienko zawara rasprsvu i daje na glasovanjc Fedloleni Amandman'

S 2 (DVA) gtrsr ZA (Natata Blatevid Stardevii, Slobodan HuS) 2 (DvA) glrse lSOIlV
is["i.o su.E"rid. Narasa Marohnid rrgtavcnik) i 5 (q.r) gtrsove SUZDRIz,AN. (M{I[t
iiauzlarid Valenrin Crljenko, Sabina Urbanc, Dario Colnar. Tajna Kauzlari6 Korica) IIIIJE

PRIHVACEN3 Usmeni Amaadaman

Msjednik Valentin crljenko zalvara msptavu i daje na glasovanje donosenje trede toake

dnevnog reda.

sr 7 (SEDAM) gtasovr ZA (N8laS8 Mamhnid Trglavcnik, Marinko Kauzlarid, Dario colnar'

srui* utt n",'v:ulentin crljenko. slavko Startevid, Tajana Kauzlarid Korica) i 2 (DvA) ghsa

SUZDRZAN (Slobodan Hu!. Natara Blaievi6 Startevid) doami se:

odlrkronelinuutvrdirrnjrptrceineknedezeradopcimkognrGetnlkroP.ireFuzine
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Ad,l.:
Predsjednik Valentin Crljenko izrosi da je primljen prijedlog Odluke o visini koeficdienta za

obraCun place sluitenika u Jedinstvenom upavnom odjelu O,pdinc Futine.
Helena Pavii obrazloiila je davrru toCku dncvnog rtda.
Predsjednik Valerrtin Crljeoko otvan r8spravu.

Nitko se nije javio za raspravu.

ftedsjednik Valentin Crljenko zatvara raspral'u i daje na glasovanje donoknje Cetvrte totke
dnevnog rcda

S 9 (devet) glesovr ZA donosi se:

Ad 5.:
Hsjednik Valantin Crljenko izrosi da je primljen prijedlog Odluke o davanju prethodne

suglasnosti na l.dopunu Statuta Djeejeg vrtida ,'Snjetna pahulja".

Helena Pavii obrazloiilaje petu tocku dnevnog reda.

Predsjednik Valentin Crljenko otvara mspraw'
Nitko se nije javio za mspravu.
prcdsjednil Valenrin Crljenko zatvara raspravu i daje na glasovanje donoscnje pete tocke

dnevnog rcda.

S 9 (devet) glesovr ZA donosi se:

Odluke o datanju prethodle suglssDosti na l. doponu Strtotr
Djeajeg r rtid. ,,Snjelna pohulja"

Ad 6.:
Hsjednik Valentin Clrljenko iznosi da je primljen pnjedlog Odluke o davanju prahodne

suglasnmri na Pravilnik o l. lznjenama i dopunama havilnika o unutamjem usbojstvu i nadinu

rada Djetjeg vrtida ,,SnjeZna pahulja".

Helena Pavid obrazloZilaje Sesu todku dnevnog reda.

Hsjcdnik Valentin Crljenko otvara laspravu.

Nitko se nijejavio za rasPravu.

Predsjednil Valenrin Ciljenko zatvara mspravu i daje na glasovanje donotcnje Seste todke

dnevnog reda.

S 9 (devet) glesotr ZA doomi se:

Odluka o devtnJu pr€thodnc suglr3trooti nl Praviluik o l' kmjemmr i dopulrmr.
Pravilnikt o unuLmjem ustroistr'r i nediou reda DjGIicg vrtict ,$ni&r pohufr"
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Ad 7.:
Prcdsjednik Valentin Crljenko izrosi da je primljen prijedlog Odluke o sufinanciranju troskova
medicinski potpomognute oplodnje.
Heleru Pavid obnzlo2ila je scdmu toCku dnevnog reda.

kttsjednik Valentin Cdjenko otvars rasprsw.
Za raspravu sejavilia Nata5a Mamhnid Trglavlnik. a odgovor nr pitsnjc ddaje llelem Pavid.
Hsjednik Valertin Crljcnko zatvara raspravu i &je na glosovanje donosenje scdme todke
dnevnog reda.

S 9 (devel) glasova ZA donosi se:

Odlukr o sufinrncir.nju tr(*kovr medicinski potpomognute oplodnje

Ad t.:
Predsjednik Valentin Crljenko izrosi da je primljeno lzvjc5dc o radu Sinskog Ndelnika za

razdoblje sijdanj - lipanj 2024. godine.

Hsjednik Valentin Crljenko olvan raspravu.

Za raspravu su scjavilie NataSa Blarevid Slsrtevid i Sabina Urbanc, s odgovorc na pitranjc dali

su Helcna Pavid i David Brcgovr.
Prcdsjednik Valentin Crljenko zswata raspnw.

Primr se or znrnje lzrje*de o ndu Opdinskog neHnike
zs rrzdoblje sijclroj - lipnj 202,1. godioe

Predsjednik Valentin Crljanko istile da u svoje ime. u ime @inskog vijeca Sine Fuline i we
prisurne izrrZsva zaljenje zbog pofan kojije zadesio Pilanu u Mrkoplju. Apcliram na Nalelnika

i sve nas koji neSto odlulujcmo da po potrebi pokusamo pomoci ljudima tog kraja da prebrode tu

teiku situriju.

Nakon zavrlenih rasprava po roCkama dnevnog reda prcdsjednik Valentin Crljenko se zrhvalio

wima na suradnji te zakljucuje sjednicu Sinskog vije6a opcine FuZine u l7:40 ssti'

snzap
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